
 
 
 

ZÁPIS 
z kolegia děkana FCHI konaného dne 29. června 2010 

 
 
Přítomni:   Prof. Labík, Doc. Jahoda, Prof. Urbanová, Prof. Matějka, Prof. Urban, Doc. Chuchvalec 

Prof. Schreiber, Prof. Klíč, Doc. Grosová, Doc. Hofmann, Prof. Procházka 
 
 

1/ Děkan Prof. Labík: 
 

z KR 

 Bylo  vydáno  dislokační  rozhodnutí  ohledně místností  pro  projekt  PVAC  (OPPK).  Dále  byla 
projednána otázka jejich návratu původním pracovištím po ukončení činnosti PVAC. 

 Na personální odbor byl vznesen požadavek, aby byl připraven jasný a srozumitelný materiál 
týkající se uzavírání pracovních smluv. 

 Byly projednány aktuální otázky týkající se rekonstrukcí laboratoří. 

 Byla  řešena otázka nákupu chemikálií s vysokým ročním obratem a realizace těchto nákupů 
prostřednictvím oddělení MTZ. 

 Paní kvestorka připraví pokyny pro financování cestovních nákladů studentů, umožňující více‐
zdrojové financování těchto nákladů.  

 Počet přijatých  studentů do bakalářských programů  je nižší než  loni, bude probíhat druhé 
kolo. 

 Na škole  je připravováno 13 projektů do OPPA – prioritní osa 3,  je kontrolována hranice 60 
mil. Kč. 

 Požadavky na rozvojové projekty přesahují 40 mil. Kč, loni bylo přiděleno 21 mil. Kč, takže je 
třeba vybírat celoškolní priority, zbytek bude dle dohody děkanů rozdělen na fakulty. 

 Rok 2011 bude mezinárodním rokem chemie pod záštitou UNESCO a IUPAC. 

 Příští kolegium rektora bude 20. července 2010 (zúčastní se proděkan Matějka). 
 
KD 

 Byla projednána a schválena žádost Ing. Přemysla Fitla o atestaci do tarifní třídy A6.  

 Děkan fakulty poděkoval vedoucímu ústavu 444 za převedení jedné místnosti laboratoři 414.  

 V době červencové dovolené zastupuje děkana fakulty proděkan Jahoda do 11. července, od 
12. července proděkan Matějka.  

 

2/ Pedagogické záležitosti, proděkan Doc. Jahoda: 
 Státní závěrečné zkoušky bakalářského studia na FCHI absolvovalo 64 studentů, 33 studentů 

SZZ odložilo na pozdější termín. 

 Od  příštího  akademického  roku  2010/11  dojde  k posunutí  termínu  bakalářských  státních 
závěrečných zkoušek. Studenti odevzdají bakalářskou práci do 30. 6. 2011, kontrola splnění 
studijních  povinností  a  získaných  kreditů  bude  15. 7. 2011,  SZZ  proběhnou  v posledním 
srpnovém  týdnu  a  prvním  zářijovém.  Všichni  uchazeči  o  magisterské  studium  budou 
5. 9. 2011 přesunuti z Uchazeče do Studenta, aby měli přístup k rozvrhu. 

 Na decentralizované  rozvojové projekty bylo podáno v rámci VŠCHT 24 projektů v celkové 
sumě  48  mil.  Kč.  Orientační  finanční  limit  pro  projekty  oznámí  MŠMT  pravděpodobně 
koncem  června.  V loni  byl  limit  21,6  mil.  Kč.  Proděkani  pro  pedagogiku  se  dohodli  na 
celoškolních pedagogických projektech, k ostatním celoškolním projektům se vyjádří vedení 



školy. Zbývající částka bude rozdělena mezi fakulty. Lze předpokládat, že na FCHI připadne 2 
až 3 mil. Kč. Kolegium děkana se shodlo, že budou finančně podpořeny následující projekty 
z FCHI: „Zavedení systému vnitřního hodnocení a motivace akademických pracovníků Fakulty 
chemicko‐inženýrské“  a  „Přístrojové  vybavení  posluchačských  laboratoří  pro  bakalářský 
program Nano a mikrotechnologie v chemickém inženýrství“. 

 

3/ Věda a výzkum, proděkanka Prof. Urbanová: 
 Výroční hodnocení doktorandů. Výroční hodnocení představuje kontrolu studia doktoranda 

podle  ISP,  která  musí  být  prokazatelně  provedena.  Proto  je  povinnost  školitele  podle 
Studijního  řádu, čl. 28, toto dodat. Školitel může  jen stručně uvést, že plán se plní a vytyčit 
další etapu, nebo může využít toto hodnocení ke konstatování, že některé studijní povinnosti 
nejsou plněny. 

 Podnět ke změně hodnocení doktorských zkoušek.  FPBT podává k předběžnému projednání 
podnět  ke  změně  dosavadního  dvoustupňového  hodnocení  doktorských  zkoušek. 
Proděkanka rozešle dotaz předsedům oborových rad: a) ponechat stávající stav, b) změnit na 
A  až  F,  c)  jiný  návrh.  Kolegium  je  jednoznačně  pro  zachování  stávajícího  stavu,  s tím,  že 
motivace  studentů  DSP  by  měla  být  spíše  dána  hodnocením  vědeckého  a  odborného 
výstupu, který  je podrobně každoročně hodnocen, a  jedná o  jiný  typ studia než bakalářské 
nebo magisterské. 

 Nové  výzvy  v rámci  7.  RP.  Proděkanka  rozešle  některé  náměty  ještě  před  zveřejněním 
vytypovaným badatelům, v kopii příslušnému vedoucímu ústavu. 

 

 
 

Termín příštího zasedání kolegia děkana bude oznámen podle potřeby 
v předstihu e‐maiIem. 

 
 
                Prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. 
                        děkan 


